



50% SCHOLARSHIP

Open to all
nationalities

College of Nursing
and Midwifery



College of Nursing and Midwifery offers two Master of Science in Nursing (MSN) programs for registered nurses who want to advance their knowledge and clinical skills to become nurse specialists.

These programs offer research and scholarly activities, that are in keeping with the vision of MBRU to be nationally responsive and globally connected, serving individuals and communities. Both programs are accredited by the Ministry of Education in the UAE.

PROGRAMS

Master of Science in Cardiovascular Nursing

The Master of Science in Cardiovascular Nursing is designed to provide students with the appropriate level of knowledge, clinical expertise and advanced nursing skills needed to manage and care for patients with cardiovascular diseases.

Master of Science in Pediatric Nursing

Master of Science in Pediatric Nursing offers advanced knowledge and skills to care for children with acute and chronic conditions.

The program offers a child and family centered approach that focuses on the overall well-being of children.



HIGHLIGHTED FACTS



Master in Science Nursing Programs are developed in partnership with Queens University Belfast, ranked sixth in the UK for nursing.



The curriculum is delivered by distinguished faculty who are experts in their fields and in healthcare education and research



The programs are 30 credits and are offered full-time over 12 months or part-time over 24 months.



Nursing students will be placed at the forefront of patient care in a Practice Placement at the Belfast Health and Social Care Trust, the largest integrated health and social care trust in the UK.



Aligned with the UAE's National Strategy for Nursing and Midwifery - Roadmap for 2025, the programs will help nurses achieve their career goals and improve patient care

FEES

Tuition*

AED 140,000

*Frontliners Scholarship is available.

Practice Placement

AED 30,000

Approximate cost for travel, visa, and accomodation for International placements.

FRONTLINERS SCHOLARSHIPS

In line with the National Strategy for Nursing and Midwifery - Roadmap for 2025 and to encourage more citizens to pursue specialist nursing, MBRU is pleased to offer the Frontliners Scholarship.

MBRU will cover 50% of tuition fees toward our two MSN programs - Master in Cardiovascular Nursing and Master in Pediatric Nursing.

The scholarship is available to all nationalities.



جامعة محمد بن راشد
للطب والعلوم الصحية
Mohammed Bin Rashid University
of Medicine and Health Sciences

www.mbru.ac.ae



@MBRUniversity

For more information, scan the QR code.

للمزيد من المعلومات، امسح رمز QR.



مميزات البرامج

تدريب سريري لمدة 12 أسبوعاً في مؤسسة بلفاست للرعاية الصحية والاجتماعية، أكبر مؤسسة متكاملة للرعاية الصحية والاجتماعية في المملكة المتحدة.



تم تطوير برامج الدراسات العليا بالشراكة مع جامعة كوينز بلفاست، المصنفة في المرتبة السادسة في المملكة المتحدة في مجال التمريض.



30 ساعة معتمدة. تتوفر هذه البرامج بدوام كامل على مدار 12 شهراً أو بدوام جزئي على مدار 24 شهراً.



يتم تقديم البرنامج من قبل خبراء دوليين في التعليم الصحي والأبحاث.



تماشياً مع الاستراتيجية الوطنية للتمريض والقبالة - خارطة الطريق للعام 2025، تساعد برامج الدراسات العليا الممرضين والممرضات على تحقيق أهدافهم المهنية وتحسين جودة رعاية المرضى.



الرسوم الدراسية

الرسوم الدراسية السنوية* 140,000 درهم إماراتي
*تتوفر منحة خط الدفاع الأول

رسوم التدريب السريري 30,000 درهم إماراتي
(التكلفة التقريبية للسفر والتأشيرة والإقامة في بلفاست)

منحة خط الدفاع الأول

تماشياً مع الاستراتيجية الوطنية للتمريض والقبالة - خارطة الطريق للعام 2025، وتشجيعاً للمزيد من المواطنين والمواطنات على الالتحاق ببرامج التمريض التخصصي، يسر الجامعة تقديم منحة خط الدفاع الأول للدراسات العليا في التمريض بالجامعة، حيث ستغطي المنحة المتاحة لجميع الجنسيات 50% من الرسوم الدراسية، لدراسة برنامجي ماجستير العلوم في تمريض القلب والأوعية الدموية، وماجستير العلوم في تمريض الأطفال.

تقدم كلية التمريض والقبالة برنامجين للدراسات العليا للممرضين والممرضات الراغبين في تطوير معارفهم وخبراتهم التخصصية. توفر هذه البرامج أنشطة بحثية وعلمية تتماشى مع مبادئ الجامعة في التفاعل مع المتطلبات الوطنية ومواكبة التطورات العالمية لخدمة الفرد والمجتمع. البرنامجان معتمدان من وزارة التربية والتعليم في دولة الإمارات.



البرامج:

ماجستير العلوم في تمريض القلب والأوعية الدموية

ضمم برنامج ماجستير العلوم في تمريض القلب والأوعية الدموية لتزويد الطلبة بالمعارف المناسبة والخبرات السريرية والمهارات التقنية اللازمة لعلاج ورعاية مرضى أمراض القلب والأوعية الدموية.

ماجستير العلوم في تمريض الأطفال

يقدم برنامج ماجستير العلوم في تمريض الأطفال المعارف النظرية والمهارات العملية لرعاية الأطفال المصابين بأمراض حادة ومزمنة. يوفر البرنامج منهجاً يتمحور حول الطفل والأسرة ويركز على الصحة العامة للأطفال.





التقديم متاح
لجميع الجنسيات

50% | منحة دراسية

كلية التمريض والقبالة